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Van: voorzitter@vvhattem.nl
Verzonden: vrijdag 23 mei 2025 16:30
Aan: Bestuurssecretariaat (Hattem); Griffie (Hattem)
CC: '; voorzitter@svhattoheim.nl; info@hattemhockey.nl; 

voorzitter@hattemhockey.nl
Onderwerp: RE: Parkeer problemen Sportpark 

Geachte Raad der Gemeente Hattem, (Update nu met alle verenigingen)  
 
Er zijn natuurlijk honderd wegen naar Rome, of in dit geval naar Hattem, maar we hebben nu een concreet 
voorstel voor ons liggen dat tot stand is gekomen na een lang traject waarbij wij als drie verenigingen nauw met 
elkaar hebben samengewerkt. Na een periode van vijftien jaar waarin dit vraagstuk speelt, voelen we geen 
behoefte en zien we geen ruimte om deze kans nu niet te pakken. 
 
Het is nu tijd om duidelijk te kiezen: ja of nee, zodat we allemaal weten waar we aan toe zijn. Wij staan 100% 
achter het voorstel van de wethouder en zien geen verdere speelruimte meer. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

namens vv Hattem 
 namens sv Hatto Heim 

namens Hattem Hockey  
23-5-2025 
 




